
“Se che gustan os animais, é o 
mellor que che pode pasar: traballar 
no campo”

Jose Jara, veterinario sevillano, dá os seus primeiros pasos na profesión. Por circuns-
tancias da vida, descubriu que este traballo é realmente a súa paixón e, nesta nova en-
trega de #YoSoyCampo, fálanos das súas vivencias e da importancia que ten a gandería 
nas vidas de todos.

Como empezaches no mundo da veterinaria de campo?
Eu en principio ía estudar medicina, pero á hora de facer 
a selectividade non me deu a nota e metinme en veteri-
naria. Non me arrepinto para nada porque descubrín que 
é a miña vocación e o mellor que me puido pasar. Sempre 
estiven traballando en hostalería, pero acabei a carreira hai 
poucos meses e, por fin, a podo e ercer do que me gusta. 
Durante os meus estudos empecei buscando prácticas en 
clínicas de cans e gatos. orén, ao rematar o grao, saíume 
un contrato temporal vacinando vacas e descubrín que me 
encantan e que son a miña pai ón.

Cal é o teu principal traballo como veterinario?
gora mesmo realmente estou en formación, pero as fun

cións que vou desempeñar son de clínica bovina, é dicir, 
temas de reprodución e inseminación, e tamén curar as 
vacas, levar as parideiras etc.

De que aspectos gozas máis no teu día a día?
 que máis me gusta é estar en contacto constante cos 

animais. No meu día a día estou coas vacas, as cales son 
moi boas e moi di ertidas, ao igual que as atiñas. s
tes animais paréceme que son moi nobres, moi bos e moi 
tranquilos, é o que me transmiten coa mirada. Ás veces, 

én tamén o can do gandeiro e dáme moito cariño.  min 
todo iso é o que me ac ega felicidade. 

Como cres que cambiou este traballo co paso dos anos?
ntes era máis comple o, porque non abía ferramen

tas esenciais como poden ser o  ou calquera aplica
ción de mensa ería instantánea, como é, por e emplo,                           

WhatsApp, que facilita moito o manter unha comunica-
ción rápida e efecti a entre arios. olo tanto, agora é 
máis sin elo poder traballar en equipo.

Cales son as maiores complicacións coas que te atopas  ac-
tualmente na túa profesión?

rincipalmente sinto que estamos pouco coordinados os 
sectores da veterinaria. Creo que debería haber maior infor-
mación e cooperación entre todos. Ademais, paréceme in-
teresante que se fagan máis formacións para os gandeiros, 
porque, despois de todo, as súas actuacións son clave para 
logo nós poder reali ar o traballo correctamente.

Que lle dirías a alguén que se acaba de licenciar, coma ti, e 
que está pensando en dedicarse a este traballo?

iríalle que non o dubide. e c e gustan os animais, é o 
mellor que che pode pasar: traballar no campo. Eu non era 
consciente do feli  que ía ser ata que me atre ín, porque 
estar en contacto permanente coa nature a c e cambia 
a vida.

Por que cres que é importante a gandería?
 gandería, para min, é algo primordial, é o noso alimento, 

o campo no que vivimos e a terra que pisamos. Entendo 
que moita ente o ignore porque, ao fin e ao cabo, os mo
os adoitamos ter outros intereses, pero tamén ai que pa

rar a pensar no futuro. gual cando teñas 0 anos, teu neto 
ou neta non probou ning n alimento campeiro na s a ida, 
porque todo ai ser artificial e feito no laboratorio.  fun
damental manter os produtos naturais e acurtar as cadeas 
de comerciali ación. demais, temos que coidar o campo 
coma se fose o noso fogar.

JOSE JARA
(SEVILLA)

¿ T E  U N E S ?

#YoSoyCampo
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